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Protokół nr 2/2023 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich 

 odbytego w dniu 23 lutego 2023 roku 

VIII kadencja  

 

 

Godzina rozpoczęcia obrad: 9:00   Godzina zakończenia obrad: 9:16 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Ząbkowicach Śląskich 

 

W Komisji udział wzięli: (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 

 

1. Grzesik Małgorzata    Przewodnicząca Komisji  

2. Halikowska Magdalena   Zastępca Przewodniczącej  

3. Gwóźdź Bożena    Członek   

4. Sierka Dorota     Członek 

5. Jadwiga Smarżyk    Członek (obecna online) 

 

Ponadto uczestniczyli: lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt. 1 i 2. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Małgorzata Grzesik otworzyła posiedzenie, powitała obecnych  

i stwierdziła kworum. 

 

Ad. pkt. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony Środowiska Małgorzata 

Grzesik przedstawiła porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad.   

4. Informacja o działalności jadłodajni prowadzonej przez Parafię św. Anny za rok 2022. 

5. Dożywianie dzieci i młodzieży w szkołach podstawowych. 

6. Opiniowanie projektów uchwał. 

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie obrad.  

Ad. pkt. 4. Informacja o działalności jadłodajni prowadzonej przez Parafię św. Anny  

za rok 2022. 

Prezes Stowarzyszenia na Rzecz Dzieci i Osób Niepełnosprawnych Ziemi Ząbkowickiej 

„Integracja" Irena Szewczyk podała, ze w roku 2022 jadłodajnia działała na podstawie 

zawartej umowy pomiędzy Stowarzyszeniem „Integracja”, a Gminą Ząbkowice Śląskie  

w związku z ogłoszonym konkursem na współudział w działalności jadłodajni przy Parafii  



św. Anny w Ząbkowicach Śląskich. Poinformowała, że w 2022 roku ogólnie na jadłodajnie 

stowarzyszenie wydało ponad 61 000 złoty, z czego 50 000 złoty to była dotacja zgodnie  

ze złożoną przez stowarzyszenie ofertą, pozostała kwota ponad 11 000 złoty to środki własne 

stowarzyszenia. Podała, że dotacja, która stowarzyszenie otrzymuje na działalność jadłodajni 

przede wszystkim jest potrzebna na pokrycie kosztów zawartej umowy z kucharką; 

powiedziała, że koszty w 2023 roku wzrosły w związku z dwukrotną zmianą stawki   

min. wynagrodzenia od 01.01.2023 – 30.06.2023 – 3490 złoty, a od lipca 3600 złoty. 

Powiedziała, że po ogłoszeniu przez Burmistrza Ząbkowic Śląskich Marcina Orzeszka 

konkursu na jadłodajnie kwota dotacji wyniosła 60 000 złoty, co wystarczy na pokrycie 

kosztów kucharki – niecałe 50 000 złoty, natomiast reszta – 10 000 zł na zakup artykułów 

żywnościowych. Poinformował, że w momencie składania oferty na dotację, wszystko  

od 1 stycznia musi być zaplanowane do 31 grudnia.  

Podała, że w roku 2022 jadłodajnia wydawała posiłki w 224 dniach (od poniedziałku do piątku) 

za wyjątkiem świąt i w tym czasie wydano 13 401 posiłków (średnio 60 posiłków dziennie),  

a ponadto dodała, że mniej więcej jest to stała liczba osób korzystających z jadłodajni.  

Powiedziała, że dotacja otrzymana od gminy pokrywa koszty pracownicze i zakup artykułów 

suchych, pozostała część zapewnia parafia, są również darczyńcy, którzy przynoszą warzywa 

z ogródków, darczyńca chleba z Niemczy i nie ma sytuacji, w której nie byłoby co ugotować.  

 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony Środowiska Małgorzata 

Grzesik zapytała czy po opłaceniu pracownika 10 000 złotych wystarczy na zakup artykułów 

przy wzrostach cen. 

 

Prezes Stowarzyszenia na Rzecz Dzieci i Osób Niepełnosprawnych Ziemi Ząbkowickiej 

„Integracja" Irena Szewczyk powiedziała, że jeżeli nie wystarczy to jej w tym głowa, żeby 

coś „załatwić”. Podała, że w jadłodajni zawsze są zapasy na co najmniej miesiąc. 

Poinformowała, że ma na tyle doświadczenia i w momencie gdy zabraknie artykułów na pewno 

sobie poradzi. 

 

Kierownik Referatu Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Anna Marcinków 

podziękowała Stowarzyszeniu „Integracja” za przejęcie jadłodajni. 

 

 

Ad. pkt. 5. Dożywianie dzieci i młodzieży w szkołach podstawowych. 

 

Kierownik Referatu Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Anna Marcinków 

powiedziała, że we wszystkich placówkach oświatowych prowadzone jest dożywianie dzieci  

i młodzieży.  

 

Informację stanowi poniższa tabela.  

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

Ad. pkt. 6. Opiniowanie projektów uchwał.  

 

Brak projektów uchwal do opiniowania. 

 

 

Ad. pkt. 7. Sprawy różne. 

 

Nikt nie zabrał głosu.  

 

 

Ad. pkt. 8.  Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Komisji Małgorzata Grzesik 

zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

l.p

Ilośc dzieci 

dożywianych w 

przedszkolu

Koszt 

wyżywienia/obiadu

Ilość dzieci dofinansowych 

z OPS

Ilość dzieci 

dofiansowanych z 

AA

Ilość dzieci 

dożywianych w 

szkole

Ilość dzieci dożywianych 

w oddziałach 

przedszkolnych

1 97 9,00 zł 2 0 0 0

2
140 7,50 zł 17 0 0 0

3

120 7,50 ZŁ 9 0 0 0

4

90 7,50 zł 21 0 0 0

5

12 Do X 8,5 zł, od XI 10,00 zł 6 6 0 0

6

0

Od stycznia do czerwca - 

3,50 zł, od września do 

grudnia  - 4,00 zł

Od stycznia do czerwca - 

21 dzieci + przez okres 60 

dni, od września do 

grudnia - 32 dzieci 

0

Od stycznia do 

czerwca - 120 

dzieci, od września 

do grudnia - 131 

dzieci 

0

7

0
styczeń-marzec-3,50 zł,     

od kwietnia 4,00 zł
12 dzieci (7 SP i 5 OP) 0 125 15

8

0 4,00 zł 26 0 480 0

9

0 6,00 zł 0 0 21 3

10

0 7,56 zł 8 0 19 13

11 0

6,20 zł. I - VI 2022 r.           

7,56 zł IX - XII 2022 r. 

I - VI - 29  uczniów.                  

IX - XII - 14 uczniów 6

I - VI -  33 uczniów               

IX - XII - 14 uczniów 2

459 / 114 12 783 33Razem

Dożywianie w 2022

Szkoła Podstawowa 

Nr 1

Szkoła Podstawowa 

Nr 2 z O/PP

Szkoła Podstawowa 

Nr 3

Szkoła Podstawowa 

Braszowice

Zespół 

Przedszkolny Stolec

Szkoła Podstawowa 

z O/Zwrócona

Nazwa placówki

Przedszkole 

Publiczne Nr 1

Przedszkole 

Publiczne Nr 2

Przedszkole 

Publiczne Nr 4

Przedszkole 

Publiczne Nr 5

Przedszkole 

Publiczne Szklary 

Huta



Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodnicząca Komisji 

         Zdrowia, Opieki Społeczne  

             i Ochrony Środowiska 

 

 

          (-) Małgorzata Grzesik 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Protokół sporządziła: 
Marta Kurpiel-Tokaruk, Podinsp. ds. obsługi Rady Miejskiej i jednostek pomocniczych 


